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Protokół Nr XXXVIII /2013 

z  XXXVIII Sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się 

w dniu 25 czerwca 2013 r. w siedzibie Urzędu Miasta Gminy Stryków. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

radni Rady Miejskiej w Strykowie wg listy obecności, 

przewodniczący Zarządów osiedli m. Stryków wg listy obecności, 

sołtysi wg listy obecności, 

osoby zaproszone wg listy obecności. 

 

 

 Ad. 1. Otwarcie obrad XXXVIII Sesji Rady Miejskiej w Strykowie i stwierdzenie 

prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica o godz. 10.00 otworzył XXXVI 

sesję  i po powitaniu wszystkich obecnych na sali oświadczył, iż zgodnie z listą obecności 

aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 11 radnych, co wobec ustawowego składu rady 

wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych 

decyzji. 

W sesji udział brał Pan Rafał Pawlak, który wylicytował ,, fotel Burmistrza ˮ podczas XXI 

Finału WOŚP  w Strykowie. 

Na sali obrad brak radnych: Teodora Kołodziejczyka, Karola Lenarta, Bogdana Walczaka i 

Czesława Polita. 

 

Ad. 2 Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z 

wiceprzewodniczących Rady Miejskiej  w Strykowie. 

 

Przewodniczący RM powierzył obowiązki sekretarza obrad wiceprzewodniczącemu RM w 

Strykowie Włodzimierzowi Grochockiemu. 

 

Ad. 3. Przyjęcie porządku obrad. 

 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z Wiceprzewodniczących 

Rady Miejskiej w Strykowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Zatwierdzenie protokołu z XXXVII  sesji Rady Miejskiej, która odbyła się w 

dniu 29 maja 2013 r. 

6. Sprawozdanie  Przewodniczącego RM w Strykowie i Przewodniczących Komisji 

RM z działalności w okresie między sesjami. 

7. Sprawozdanie Burmistrza M-G Stryków z działalności w okresie między sesjami. 

8. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu wraz ze sprawozdaniem z  

działalności finansowej Gminy Stryków za rok 2012 i udzielenie absolutorium  

Burmistrzowi Miasta - Gminy Stryków z tego tytułu: 

a) odczytanie Uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w sprawie opinii o przedłożonym przez Burmistrza 

Miasta –Gminy Stryków sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2012 rok, 
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b) przedstawienie Uchwały Komisji Rewizyjnej w sprawie opinii dotyczącej 

wykonania budżetu Miasta –Gminy Stryków za 2012 rok i wniosku w 

sprawie absolutorium dla Burmistrza Miasta –Gminy Stryków, 

c) odczytanie Uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w sprawie zaopiniowania wniosku Komisji Rewizyjnej 

Rady Miejskiej w Strykowie w sprawie udzielenia absolutorium 

Burmistrzowi Miasta –Gminy Stryków, 

d)  jawna debata budżetowa, 

e)  podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego Gminy Stryków wraz ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu za rok 2012, 

f)  podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi 

Miasta –Gminy Stryków z tytułu wykonania budżetu za rok 2012. 

9. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zawarcia porozumienia międzygminnego dotyczącego komunikacji 

autobusowej linii nr 3 A Aleksandrów Łódzki- Miasto Zgierz-Gmina Zgierz-

Stryków, 

b) zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Stryków na rok 2013 oraz zmiany 

planu finansowego Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w 

Strykowie na 2013 rok, 

c) określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli 

realizujących w ramach stosunku pracy obowiązki określone dla stanowisk o 

różnym tygodniowym obowiązkowym wymiarze godzin, 

d) określenia zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru godzin zajęć nauczycielom, którym powierzono stanowisko 

kierownicze w szkołach i w przedszkolu prowadzonych i przejętych do 

prowadzenia przez Gminę Stryków; określenia zasad rozliczania 

tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli, dla których 

ustalony plan zajęć jest różny w poszczególnych okresach roku szkolnego 

oraz określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 

niektórych nauczycieli. 

10. Interpelacje i zapytania. 

11. Wolne wnioski i sprawy różne.  

12. Przyjęcie protokołu Komisji uchwał i wniosków.  

13. Zamknięcie obrad.  

Burmistrz M- G stryków Pan Andrzej Jankowski wystąpił z wnioskiem o wprowadzenie 

pod obrady sesji następujących projektów uchwał: 

 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 

z dotychczasowym dzierżawcą części nieruchomości, położonej w obrębie S-6  miasta 

Strykowa , 

 wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu z dotychczasowym najemcą 

lokalu użytkowego, stanowiącego własność Gminy Stryków, 

 zawierania porozumień z gminami, powiatami prowadzącymi środowiskowe domy 

samopomocy. 

Głosowanie wniosku : 11 głosów za bez głosów przeciwnych i wstrzymujących się 

 

Porządek obrad po zmianie: 
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1. Otwarcie obrad. 

2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z Wiceprzewodniczących 

Rady Miejskiej w Strykowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Zatwierdzenie protokołu z XXXVII  sesji Rady Miejskiej, która odbyła się w 

dniu 29 maja 2013 r. 

6. Sprawozdanie  Przewodniczącego RM w Strykowie i Przewodniczących Komisji 

RM z działalności w okresie między sesjami. 

7. Sprawozdanie Burmistrza M-G Stryków z działalności w okresie między sesjami. 

8. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu wraz ze sprawozdaniem z  

działalności finansowej Gminy Stryków za rok 2012 i udzielenie absolutorium  

Burmistrzowi Miasta - Gminy Stryków z tego tytułu: 

a) odczytanie Uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w sprawie opinii o przedłożonym przez Burmistrza 

Miasta –Gminy Stryków sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2012 rok, 

b) przedstawienie Uchwały Komisji Rewizyjnej w sprawie opinii dotyczącej 

wykonania budżetu Miasta –Gminy Stryków za 2012 rok i wniosku w 

sprawie absolutorium dla Burmistrza Miasta –Gminy Stryków, 

c) odczytanie Uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w sprawie zaopiniowania wniosku Komisji Rewizyjnej 

Rady Miejskiej w Strykowie w sprawie udzielenia absolutorium 

Burmistrzowi Miasta –Gminy Stryków, 

d)  jawna debata budżetowa, 

e)  podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego Gminy Stryków wraz ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu za rok 2012, 

f)  podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi 

Miasta –Gminy Stryków z tytułu wykonania budżetu za rok 2012. 

9. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zawarcia porozumienia międzygminnego dotyczącego komunikacji 

autobusowej linii nr 3 A Aleksandrów Łódzki- Miasto Zgierz-Gmina Zgierz-

Stryków, 

b) zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Stryków na rok 2013 oraz zmiany 

planu finansowego Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w 

Strykowie na 2013 rok, 

c) określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli 

realizujących w ramach stosunku pracy obowiązki określone dla stanowisk o 

różnym tygodniowym obowiązkowym wymiarze godzin, 

d) określenia zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru godzin zajęć nauczycielom, którym powierzono stanowisko 

kierownicze w szkołach i w przedszkolu prowadzonych i przejętych do 

prowadzenia przez Gminę Stryków; określenia zasad rozliczania 

tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli, dla których 

ustalony plan zajęć jest różny w poszczególnych okresach roku szkolnego 

oraz określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 

niektórych nauczycieli, 
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e) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 

z dotychczasowym dzierżawcą części nieruchomości, położonej w obrębie S-6  

miasta Strykowa , 

f) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu z dotychczasowym 

najemcą lokalu użytkowego, stanowiącego własność Gminy Stryków, 

g) zawierania porozumień z gminami, powiatami prowadzącymi środowiskowe 

domy samopomocy. 

10. Interpelacje i zapytania. 

11. Wolne wnioski i sprawy różne.  

12. Przyjęcie protokołu Komisji uchwał i wniosków.  

13. Zamknięcie obrad.  

Głosowanie nad porządkiem obrad po zmianie : 11 głosów za bez głosów przeciwnych i 

wstrzymujących się 

 

Ad. 4 Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

 

Przewodniczący RM w Strykowie wnioskował o powołanie Komisji Uchwał i Wniosków na 

XXXVIII   sesji R M w Strykowie w następującym składzie: 

1) radny Łukasz Orłowski 

2) radny Andrzej Pożarlik 

3) radny Grzegorz Kozłowski 

 

Głosowanie nad powołaniem Komisji Uchwał i Wniosków w w/w składzie:  

12 głosów za bez głosów przeciwnych i  wstrzymujących się 

 

Ad. 6  Zatwierdzenie protokołu z XXXVII  sesji Rady Miejskiej, która odbyła się 

w dniu 29 maja  2013 r.  

 

Przewodniczący rady poinformował, że wpisów do protokołu nie złożono, zapytał czy 

są uwagi do treści protokołu? 

Uwag i wpisów do protokołu z XXXVIII sesji podczas obrad XXXVII sesji nie 

złożono. 

 

Głosowanie nad zatwierdzeniem protokółu z XXXVII sesji Rady Miejskiej w Strykowie: 

10   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

Ze względu na niezgodność wyniku głosowania tj. liczba radnych na sali jest większa niż 

liczba radnych biorących udział w głosowaniu przewodniczący postawił wniosek o 

reasumpcję głosowania:        11   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

1 głos wstrzymujący się  

 

II głosowanie nad zatwierdzeniem protokołu: 12   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  
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Ad. 8 Sprawozdanie  Przewodniczącego RM w Strykowie i Przewodniczących 

Komisji RM z działalności w okresie między sesjami. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie  Paweł Kasica poinformował, że w okresie 

między sesjami brał udział w posiedzeniach Komisji RM oraz w bieżącej pracy biura Rady 

Miejskiej. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Spraw Gospodarczych i Mienia Komunalnego RM 

radna Anna Ślęzak poinformowała, że Komisja w okresie miedzy sesjami spotkała się dwa 

razy i na posiedzeniach opiniowała projekty uchwał. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej RM radny Andrzej Pożarlik poinformował , że 

Komisja na posiedzeniu opracowała uchwałę w sprawie udzielenia absolutorium 

burmistrzowi oraz ustaliła plan pracy na II półrocze 2013 r.  

Przewodniczący Komisji poinformował, że spotkał się z przedstawicielem sieci gazowej w 

Łodzi celem omówienia spraw związanych z prowadzeniem prac gazyfikacyjnych na terenie 

miasta Strykowa a szczególnie w os. Kopernika. 

Przewodniczący Komisji Edukacji Publicznej, Kultury, Zdrowia, Sportu, Turystyki i 

Spraw Obywatelskich Rady Miejskiej w Strykowie radny Grzegorz Kozłowski  
poinformował o jednym wyjazdowym  posiedzeniu Komisji , na którym radni zapoznali się ze 

stanem obiektów sportowych wykorzystywanych przez stowarzyszenia i kluby sportowe 

działające na naszym terenie . 

Wiceprzewodniczący Komisji Rolnictwa Ochrony Środowiska i Planu Miejscowego RM 

radny Sławomir Źródło  poinformował, że Komisja odbyła jedno posiedzenie , na którym 

dokonała podsumowania pracy w I półroczu 2013 r. i ustaliła plan pracy na II półrocze 2013 

r.  

Przewodniczący Komisji Ładu, Bezpieczeństwa Publicznego i Dróg Publicznych RM 

radny Włodzimierz Grochocki poinformował, że komisja odbyła jedno posiedzenie, na 

którym zapoznała się z przygotowaniem zalewu w Strykowie do sezonu letniego. 

 

Ad.7.  Sprawozdanie Burmistrza Miasta-Gminy Stryków z działalności w okresie 

między sesjami.  

Burmistrz Andrzej Jankowski powiedział m.in. o sytuacji pogodowej, chodzi o nadmierne 

opady deszczu. Gmina Stryków była posądzona o zalanie Gminy Piątek przez spuszczenie 

wody z zalewu, co oczywiście jest nieprawdą, nie zgadzamy się z tą opinią, która niczym nie 

jest potwierdzona. Urząd utrzymuje stały kontakt z osobą odpowiedzialną za zalew, woda 

była spuszczana w minimalnych ilościach, tak, aby nasz zbiornik nie przepełnił się. Taka 

opinia została także wyrażona na spotkaniu Stowarzyszenia Powiatów i Gmin Dorzecza 

Bzury. Po sytuacji w naszej gminie wniosek jest taki, aby w następnym roku budżetowym 

zabezpieczyć więcej środków na Gminą Spółkę Wodną w celu odnowienia rowów 

melioracyjnych i rowów przydrożnych. Ale dotychczasowa nasza praca zdała egzamin, 

większość urządzeń, które odnowiliśmy spełniła nasze oczekiwania.  

Na jednym ze spotkań Marszałek Województwa Łódzkiego mówił o działaniach, które będą 

dofinansowane ze środków UE, dotyczy to następnego budżetowania unijnego. Będą to duże 

projekty i działania, dotyczące dużych regionów, nie pojedyncze samorządy.  

Odnośnie korków na autostradzie zostało wystosowane pismo do Generalnego Dyrektora 

Dróg Krajowych i Autostrad z zapytaniem, kiedy zapadnie ostateczna decyzja dotycząca 

węzła autostradowego w Strykowie. W ostatnim czasie wybrana została firma, która fizycznie 

umieści znaki przewidziane w nowej organizacji ruchu, ale najpierw muszą być wykonane.  
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Ad. 8. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu wraz ze sprawozdaniem 

z działalności finansowej Gminy Stryków za rok 2012 i udzielenie absolutorium 

Burmistrzowi Miasta-Gminy Stryków z tego tytułu: 

 

Burmistrz Andrzej Jankowski mówił, że dziś podsumowujemy kolejny rok, wyniki 

ekonomiczne mówią, że był to kolejny dobry rok dla naszej Gminy. Nie tylko zdaniem 

burmistrza, ale fachowców w swojej dziedzinie należymy do czołówki krajowej. W Gminie 

Stryków wykonane inwestycje są na dobrym poziomie, jeśli chodzi o zadłużenie Gminy 

jesteśmy na bardzo bezpiecznym poziomie. To nie jest tylko wynik Burmistrza, urzędników, 

ale Rady Miejskiej, jednostek pomocniczych. U nas jest zasada, że zawsze dyskutujemy nad 

dobrymi rozwiązaniami, nie ma u nas dyskusji na temat wielkiej polityki. Jesteśmy tak 

postrzegani przez większość samorządów z całego kraju, przedstawicieli uczelni, z którymi 

współpracujemy. Wykorzystanie środków unijnych na Schetynówki, czy drogi dojazdowe do 

gruntów rolnych, co roku otrzymujemy dofinansowanie.   

Jeśli chodzi o uwagi dotyczące bazy sportowej, to Gmina Stryków realizuje projekt budowy 

sal gimnastycznych, następnie przystąpimy do zagospodarowania 14 hektarowego terenu i 

budowy kompleksu sportowo-widowiskowego. Co do gazyfikacji, w związku z tym, że 

Gmina Stryków jest dobrym partnerem dla tej spółki, w tej dziedzinie te inwestycje na pewno 

będą się pojawiać tam, gdzie będzie zainteresowanie.   

Burmistrz jeszcze raz podziękował za współpracę wszystkim tym, którzy przyczynili się 

takiej pozycji Gminy Stryków.  

 

Krótkiego wprowadzenia zestawionych danych zawartych w przekazanym sprawozdaniu 

wraz z objaśnieniami dokonała pani Barbara Walak Skarbnik Miasta-Gminy Stryków: 

 

Dochody budżetu na początek roku zaplanowano w kwocie 44.827.182,00 zł. W 

trakcie roku budżetowego dokonywano sukcesywnie aktualizacji poprzez podjęcie 

stosownych uchwał przez Radę Miejską oraz wydane zarządzenia przez Burmistrza. Na 

koniec roku prognozowane dochody ustalono w kwocie 52.811.431,83 zł.  Oznacza to 

globalny wzrost do wyjściowego budżetu o 7.984.249,83 zł tj.  o 17,8%. Na wykazaną kwotę 

wzrostu składają się przyznane dotacje celowe na finansowanie lub dofinansowanie zadań 

bieżących realizowanych przez gminę. Z tego tytułu zwiększono plan dochodów o 737.565,23 

zł. Głównie gminie przyznano limity na finansowanie kosztów związanych ze zwrotem 

podatku akcyzowego zawartego w cenie oleju napędowego wykorzystywanego do produkcji 

rolnej i jest to kwota 291.991,23 zł. Ponadto otrzymano limit w kwocie 115.715,00 zł na 

zasiłki okresowe oraz 79.752,00 zł na wypłatę zasiłków stałych. Na realizację programu 

rządowego pn „Pomoc państwa w zakresie dożywiania” otrzymano dodatkowy limit w 

kwocie 46.183,00 zł oraz na pomoc materialną dla uczniów w formie stypendiów 48.401,00 

zł. Zwiększono również plan dochodów majątkowych o 2.139.470,00 zł w związku z 

otrzymaną pomocą finansową ze Starostwa Powiatu Zgierskiego w łącznej kwocie 

1.850.000,00 zł z przeznaczeniem na dofinansowanie kosztów budowy kanalizacji sanitarnej 

w Swędowie I i II etap 1.600.000,00 zł oraz 250.000,00 zł na zadanie pn ”Przebudowa drogi 

gminnej Michałówek Młynek. W ramach NPPDL przyznano gminie dotację w kwocie 

149.470,00 zł z przeznaczeniem na dofinansowanie zadania pn „Przebudowa dróg lokalnych 

w m. Bratoszewice” oraz z budżetu Województwa Łódzkiego przyznano nam środki 

finansowe w kwocie 140.000,00 zł na dofinansowanie zadania pn „Modernizacja drogi 

dojazdowej do gruntów rolnych” w m. Michałówek. Znaczącą kwotę bo o 4.609.475,10 zł 

urealniono plan bieżących dochodów własnych. Na wykazaną kwotę zwiększenia składają 

się przede wszystkim aktualizacje planu z tytułu:     

- udziałów w podatku dochodowym od osób prawnych – 1.790.651,00 zł,  
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- podatku od nieruchomości od osób prawnych – 1.343.534,00 zł, 

- zwrotu podatku VAT za 2011 rok oraz lata wcześniejsze – 852.667,00 zł,  

- subwencji ogólnej – 348.900,00 zł. 

Nie bez znaczenia są także przyznane środki z budżetu UE na zadania bieżące w łącznej 

kwocie 496.739,50 zł, z tego głównie na kontynuację programu w ramach EFS POKL pn 

„Jesteśmy razem” – 329.800,00 zł oraz „Indywidualizację programu nauczania i wychowania 

uczniów kl. I – III szkół podstawowych” – 119.526,30 zł. Pozycje inaczej mówiąc źródła 

dochodów, które miały wpływ na ostateczny kształt strony dochodowej budżetu szczegółowo 

wskazano na str. 3 i 4 sprawozdania.  

Uwzględniając zaplanowane dochody w kwocie 52.811.431,83 zł, wykonanie zamknięto 

kwotą 51.903.489,95 zł – tj. 98,3% przyjętego planu. W zestawieniu z analogicznym okresem 

2011 roku omawiany rok sprawozdawczy, pomimo spowolnienia gospodarczego wykazuje 

wzrost wykonanych dochodów aż o 10.508.897,00 zł tj. o 25,4%. Dla zobrazowania skali 

wzrostu dochodów dokonano analizy za lata 2000 – 2012. Wynika z niej, że na przestrzeni 13 

lat, właśnie 2012 rok wykazuje najwyższy wzrost. Kolejnym okresem jest 2006 r. i wzrost 

wynosi 7.158.277,00 zł oraz rok 2008, to wartość 5.838.736,00 zł. Mając na uwadze 

osiągnięty poziom dochodów z pełną odpowiedzialnością informuję, że najwyższy wzrost, 

zresztą już od kilku lat wykazuje podatek od nieruchomości, głównie od podmiotów 

gospodarczych. Zaewidencjonowano kwotę 21.196.717,14 zł, co w zestawieniu z rokiem 

poprzednim oznacza wzrost o 4.310.911,68 zł – o 25,5% (16.885.805,46 zł. Na marginesie 

wspomnę, że podniesiono stawki podatku od nieruchomości o wskaźnik inflacji czyli średnio 

o 4,0%, co oznacza że realny wzrost wynosi 21,5%. Następną pozycją o mniejszej wartości, 

ale o znaczącym wzroście jest udział w podatkach państwowych tj. w CIT i PIT.  

Zaewidencjonowano czyli uzyskano 9.667.397,39 zł i jest to kwota wyższa od 2011 roku o 

3.099.686,00 zł – tj. o 47,2% (6.567.711,35 zł). Wyraźny wzrost wykazują też dochody 

majątkowe. Zamknięto je kwotą 3.373.806,81 zł  i są wyższe w porównaniu z rokiem 2011 o 

2.221.821,78 zł tj. o 192,9% (1.151.985,03 zł).  

Stałą pozycją dochodu od wielu już lat jest subwencja oświatowa i wynosi 7.823.577,00 zł, 

przy czym odnotowany wzrost to 4,2%. Dokonując analizy liczb z wykonania dochodów 

zestawionych w tabeli, informuję że w większości zdołano wykonać prognozowane dochody 

w przybliżonych wielkościach, a nawet je przekroczyć. Wyjątek stanowią zaplanowane 

dochody ze sprzedaży majątku gminnego ulokowane w dz. 010 Rolnictwo i łowiectwo, gdzie 

na plan 500.000,00 zł zaewidencjonowano 11.907,00 zł i wykonanie wynosi zaledwie 2,4%. 

Przypomnę, że w planowaniu uwzględniono sprzedaż nieruchomości położonej we wsi 

Wyskoki, jednak pomimo ogłoszenia przetargu z uwagi na brak ofert nie został 

rozstrzygnięty. Również nie uzyskano kwoty  planowanych dochodów z renty planistycznej. 

Na plan 921.000,00 zł wykonanie wynosi  130.902,51 zł tj. 14,2%. Tak niskie wykonanie jest 

wynikiem wycofania się potencjalnego inwestora z zakupu gruntów, pomimo spisania już 

wstępnych aktów notarialnych.  

Kontynuując wprowadzenie do sprawozdania informuję zebranych, że plan wydatków na 

koniec roku ustalono w kwocie 56.087.845,73 zł, a realizację zamknięto kwotą 52.468.082,20 

zł, co stanowi 93,5% przyjętego planu. Najwyższą kwotę wydatków wykazuje Oświata i 

wychowanie. Wynosi 16.101.546,06 zł i stanowi 43,4% ogółem zrealizowanych wydatków 

bieżących (37.096.101,43 zł). Porównując z rokiem ubiegłym wzrost wynosi 1.581.333,21 zł 

tj.11,0%. Wykazany wzrost wydatków bezpośrednio związany jest z wprowadzeniem od 1 

września 2011 roku 7% podwyżek wynagrodzeń, które przełożyły się na cały 2012 rok oraz 

podwyżki wprowadzone od 1 września 2012 roku o 3,8%. Na wzrost wydatków wpływ także 

miały awanse zawodowe nauczycieli oraz wypłata podwójnego wynagrodzenia przez 8 

miesięcy dla pięciu nauczycieli w związku z przebywaniem na urlopie zdrowotnym. 

Odnosząc kwotę wydatków do otrzymanej subwencji oświatowej, gmina ze środków 



8 

 

własnych dofinansowała omawianą dziedzinę kwotą 8.277.969,00 zł – tj. 51,4%. Koniecznym 

jest zwrócenie uwagi, iż w ramach wykazanej kwoty dofinansowania, subwencją nie są objęte 

wydatki dotyczące utrzymania  przedszkoli oraz klas „0” przy szkołach podstawowych. 

Łączny koszt funkcjonowania tych placówek stanowi kwotę 2.793.095,89 zł. Ponadto 

otrzymanymi dotacjami celowymi sfinansowano wydatki na kwotę 141.465,54 zł. 

Zestawiając te kwoty wynika, że gmina do zadań związanych z funkcjonowaniem oświaty 

faktycznie dołożyła własne środki finansowe w kwocie 5.343.407,57 zł. W poprzednim roku 

kwota ta wyniosła 4.264.099,02 zł. Drugą pozycję o zbliżonych kosztach stanowią wydatki 

majątkowe, które zaewidencjonowano w kwocie 15.371.980,77 zł. Zestawiając z 

analogicznym okresem 2011 roku wzrost wydatków wynosi aż 8.820.961,00 zł tj. o 134,7%. 

Budującym dla gminy jest powiązanie przytoczonych liczb z danymi w skali makro 

opublikowanymi przez Ministra Finansów na podstawie zbiorczego wykonania budżetów jst. 

Wynika z nich, że wydatki majątkowe wykazują tendencję spadkową od 12,0% do 24,0%, a 

przypomnę w naszej gminie wzrost wynosi aż 134,7%. Szczegółowe omówienie zadań 

zawierające rzeczowy zakres wykonania, bądź uzasadnienie braku wykonania, notabene 5 

zadań inwestycyjnych na 66 przyjętych do realizacji zawarto załączniku  Nr 13 do 

sprawozdania.  

Dokonując pewnego podsumowania zwracam uwagę, że na koniec roku budżetowego 

zmniejszono wartość planowanych kredytów i pożyczek długoterminowych o 1.965.079,00 zł 

tj. o 61,4%. Wprowadzono bez kosztowne źródło finansowania w postaci wolnych środków 

wypracowanych na koniec 2011 roku. Pomimo zaplanowania deficytu w kwocie 3.276.413,90 

zł ostatecznie budżet zamknięto niedoborem w wysokości 564.592,25 zł co stanowi 17,2% 

przyjętego planu.  Dług publiczny w wartości nominalnej na koniec okresu sprawozdawczego 

wynosi 13.791.364,74 zł tj. 26,6% wykonanych dochodów budżetu. Wspomnę, że w 2012 

roku gminie umorzono pożyczki zaciągnięte w WFOŚiGW w Łodzi na łączną kwotę 

550.150,00 zł oraz warunkowo umorzono  pożyczki w kwocie 694.032,66 zł.  Na spłatę 

wcześniej zaciągniętych zobowiązań w formie kredytów i pożyczek długoterminowych wraz 

z odsetkami zaewidencjonowano koszty w kwocie 3.858.136,59 zł, co stanowi 7,4% 

wykonanych dochodów. 

Wykonane dochody, racjonalne i oszczędne wydatkowanie środków publicznych jak również 

niższa realizacja wydatków majątkowych oraz przychody z kredytów i pożyczek 

długoterminowych przełożyły się na wypracowanie wolnych środków obrotowych w łącznej 

kwocie 5.541.758,33 zł.  

Kończąc wprowadzenie do sprawozdania z wykonania budżetu za 2012 rok stanowczo 

stwierdzam, iż osiągnięty wynik to efekt zrozumienia i woli współpracy Szanownych 

Radnych i z tego miejsca składam podziękowanie. Dostrzegamy również pomoc 

przewodniczących jednostek pomocniczych gminy. Jesteśmy pewni, że bez państwa pomocy 

nie osiągnięto by tak dobrego wyniku i również kierujemy podziękowania. 

a) odczytanie Uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w 

sprawie opinii o przedłożonym przez Burmistrza Miasta – Gminy Stryków 

sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2012 rok,  

Pani Barbara Walak skarbnik Miasta – Gminy Stryków odczytała Uchwałę Nr I/69/2013 

Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej z dnia 30 kwietnia 2013 roku w 

sprawie opinii o przedłożonym przez Burmistrza Miasta – Gminy Stryków sprawozdaniu z 

wykonania budżetu za 2012 rok 
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b) przedstawienie Uchwały Komisji Rewizyjnej w sprawie opinii dotyczącej 

wykonania budżetu Miasta – Gminy Stryków za 2012 rok i wniosku w sprawie 

absolutorium dla Burmistrza Miasta – Gminy Stryków,  

Radny Andrzej Pożarlik przewodniczący Komisji Rewizyjnej RM odczytał Uchwałę Nr 1 

Komisji Rewizyjnej z dnia 5 czerwca 2013 roku w sprawie opinii dotyczącego wykonania 

budżetu Miasta – Gminy Stryków za 2012 rok oraz wniosek skierowany do Rady Miejskiej w 

Strykowie w sprawie absolutorium dla Burmistrza Miasta – Gminy Stryków.  

c) odczytanie Uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w 

sprawie zaopiniowania wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Strykowie 

sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta – Gminy Stryków,  

Radny Andrzej Pożarlik przewodniczący Komisji Rewizyjnej RM odczytał Uchwalę Nr 

1/118/2013 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi z dnia 7 czerwca 

2013 roku w sprawie zaopiniowania wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w 

Strykowie z dnia 5 czerwca 2013 r. w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta 

– Gminy Stryków za rok 2012. 

d) jawna debata budżetowa, 

Nie zabrano głosu.  

Burmistrz Andrzej Jankowski złożył podziękowania za współprace organu wykonawczego, 

organu stanowiącego, jednostek pomocniczych. Jesteśmy na bardzo dobrej drodze. Te wyniki 

to owoce naszej pracy.  Potrzeby mamy bardzo duże, pozostały do modernizacji drogi, 

pozostała sfera około drogowa – chodniki, kanalizacja. Ta wytyczona wspólnie droga, którą 

konsekwentnie realizujemy przynosi efekty. Ten kierunek rozwoju gminy jest słusznym 

kierunkiem. Mając duże dochody możemy realizować nasze marzenia. Cała sfera oświatowa 

– ponad 40% dochodów gminy to wydatki związane z oświatą, a wiąże się to z przyjętym 

założeniem, że na oświacie nie oszczędzamy.  Cała sfera pozyskania inwestorów, to co sobie 

wypracowaliśmy w gminie Stryków  może być wzorcem w kraju. Szybkie postępowanie, jeśli 

chodzi o zagospodarowanie terenu, to że mamy plan zagospodarowania terenu, za moment 

będziemy mieć nowe Studium, ale życie tak szybko biegnie w Strykowie w kwestii rozwoju 

gospodarczego, że plan trzeba będzie zmienić ten niedawno uchwalony. Cieszy to, że 

powstają podmioty, które zajmują się produkcją. To są nowe miejsca pracy, to są dobre 

warunki i pewność dla nowych firm. Ten kierunek jest dobrym kierunkiem. Burmistrz jeszcze 

raz wszystkim podziękował, mając nadzieje, że kolejne lata będą równie pomyśleń dla 

rozwoju naszej gminy.    

e) podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego Gminy Stryków wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za rok 

2012,  

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie.  

Przewodniczący zapytał czy są uwagi do projektu uchwały.  

Uwag i pytań nie zgłoszono.  

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  14 głosów za  

                                                            0 głosów przeciwnych  

                                                                       0 głosów wstrzymujących się  
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f) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta – 

Gminy Stryków z tytułu wykonania budżetu za rok 2012  

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie.  

Przewodniczący zapytał czy są uwagi do projektu uchwały.  

Uwag i pytań nie zgłoszono.  

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  14 głosów za  

                                                             0 głosów przeciwnych  

                                                            0 głosów wstrzymujących się  

 

Na sali obrad brak radnych: Kiełbik , Skwarko i Polit. 

 

Ad. 9 Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zawarcia porozumienia międzygminnego dotyczącego komunikacji 

autobusowej linii nr 3 A Aleksandrów Łódzki- Miasto Zgierz-Gmina Zgierz-

Stryków, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pani Grażyna Popczyńska Naczelnik Wydziału Inwestycji w imieniu Burmistrza wniosła 

autopoprawkę do projektu uchwały w § 1 ust. 1  polegającą na wykreśleniu słowa ,, Miastem 

ˮ. Zapis otrzymuje brzmienie: ,, Gminą Aleksandrów ˮ. 

 

Nie było dyskusji nad projektem uchwały. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały wraz z autopoprawką:  

11   głosów za  

1 głos przeciwny  

0 głosów wstrzymujących się  

 

b) zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Stryków na rok 2013 oraz zmiany 

planu finansowego Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w 

Strykowie na 2013 rok, 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Skarbnik M-G Stryków Pani Barbara Walak wniosła autopoprawkę do projektu uchwały 

w podstawie prawnej : art. 8 zmienia się na art. 18 

Nie było dyskusji nad projektem uchwały. 

 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały wraz z autopoprawką:  

12   głosów za  

0  głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

Na salę obrad weszła radna Marzena Skwarko. 

c) określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli 

realizujących w ramach stosunku pracy obowiązki określone dla stanowisk o 

różnym tygodniowym obowiązkowym wymiarze godzin, 

Strykowie na 2013 rok, 
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Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały :  

13   głosów za  

0  głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

d) określenia zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru godzin zajęć nauczycielom, którym powierzono stanowisko 

kierownicze w szkołach i w przedszkolu prowadzonych i przejętych do 

prowadzenia przez Gminę Stryków; określenia zasad rozliczania 

tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli, dla których 

ustalony plan zajęć jest różny w poszczególnych okresach roku szkolnego 

oraz określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 

niektórych nauczycieli, 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Sekretarz M-G Stryków Pani Anna Sasin wniosła w imieniu Burmistrza autopoprawkę do 

projektu uchwały : 

W § 5 w tabeli w kolumnie ,, obowiązkowy tygodniowy wymiar godzin ˮ  dla stanowisk: 

pedagog szkolny , psycholog szkolny , nauczyciel logopeda – liczbę 24 zastępuje się liczbą 

22. Jest to wynik uwzględnienia uwag związków zawodowych. 

Głosowanie nad autopoprawką :  

12   głosów za  

0  głosów przeciwnych  

1 głos wstrzymujący się  

Głosowanie nad przyjęciem uchwały wraz z autopoprawką:  

11   głosów za  

0  głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

Ze względu na niezgodność wyniku głosowania tj. liczba radnych na sali ( 13 radnych)  jest 

większa niż liczba radnych biorących udział w głosowaniu przewodniczący postawił wniosek 

o reasumpcję głosowania:        11   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

2 głosy wstrzymujące się  

II głosowanie nad przyjęciem uchwały wraz z autopoprawką:  

13   głosów za  

0  głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

e) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 

z dotychczasowym dzierżawcą części nieruchomości, położonej w obrębie S-6  

miasta Strykowa , 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 
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Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza M-G Stryków dokonała prezentacji w/w i n/w 

uchwały ze względu na fakt, że uchwały te weszły do porządku obrad XXXVIII sesji na 

poszerzenie porządku obrad. 

Głosowanie nad uchwałą:  

12   głosów za  

0  głosów przeciwnych  

1 głos wstrzymujący się  

 

f) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu z dotychczasowym 

najemcą lokalu użytkowego, stanowiącego własność Gminy Stryków, 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

 

 głosowanie nad przyjęciem uchwały :  

13   głosów za  

0  głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

g) zawierania porozumień z gminami, powiatami prowadzącymi środowiskowe 

domy samopomocy 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Sekretarz M-G Stryków Pani Anna Sasin omówiła projekt uchwały i poinformowała , że 

Gmina miasta Głowno przesłała naszej gminie zmienione porozumienie dotyczące zasad 

przyjmowania mieszkańców gminy Stryków do środowiskowego domu samopomocy.  

Sekretarz M-G Stryków wniosła autopoprawkę w § 2 niniejszej uchwały : należy wykreślić 

wyraz  ˮ społecznej ˮ a wyraz pomocy zamienić na ,, samopomocy ˮ. 

Głosowanie nad autopoprawką :  

13   głosów za  

0  głosów przeciwnych  

0 głos wstrzymujący się  

głosowanie nad przyjęciem uchwały :  

13   głosów za  

0  głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

Ad. 10. Interpelacje i zapytania.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Włodzimierz Grochocki mówił o zaniedbaniach wykonawcy 

inwestycji dot. budowy kanalizacji burzowej na ul. Wolskiej, Grunwaldzkiej w Strykowie. 

Niezabezpieczone studzienki odpływowe są zasypane do połowy jezdni. Pytał czy jest 

możliwość lustracji przewodów.  
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Pani Grażyna Popczyńska Naczelnik Wydziału Inwestycji poinformowała, że kanalizacja 

nie jest zgłoszona do odbioru, inwestycja trwa, cała sieć przed odbiorem będzie sprawdzona 

za pomocą kamery.  

 

Radny Grzegorz Kozłowski mówił Mistrzostwach Polski w Motokrosie, które mają się 

odbyć 6 -7 lipca.  Zwrócił się z prośbą do Burmistrza, aby uczulił służby porządkowe na te 

dni.  

 

Ad. 11. Wolne wnioski i sprawy różne.  

 

Radny Bogdan Walczak wnioskował o ustawienie znaku na ul. Piłsudskiego w Strykowie z 

informacją, że droga jest bez wylotu. Samochody ciężarowe nie wiedząc o tym zawracają i 

niszczą ulicę, to samo dzieje się na ul. Słonecznej.  

 

Radna Anna Ślęzak mówiła o zniszczonych drogach po ulewach: droga od autostrady do 

drogi gminnej do cmentarza w Niesułkowie, wyrwa w drodze przy samej wsi Niesułków. 

Droga powiatowa do Kołacina przy moście i pobocza powyżej mostu są zniszczone. Radna 

pytała kiedy firma autostradowa położy kawałek asfaltu w stronę autostrady.  

 

Burmistrz Andrzej Jankowski odpowiedział, że drogi gminne sukcesywnie naprawiamy, 

jeśli chodzi o drogi powiatowe zwrócimy się z zapytaniem do zarządy drogi.  

 

Pani Bożena Motylińska Z-ca B. M-G Stryków mówiła o tym , że zbliża się 1 lipca a w 

związku z tym nowy system odbioru odpadów komunalnych od mieszkańców gminy 

Stryków. Przetarg na odbiór odpadów wygrała firma RS II ze Zgierza , która do tej pory 

również świadczyła odbiór odpadów komunalnych od naszych mieszkańców , tych , którzy 

mieli z firmą podpisane umowy. Firma ta będzie zobowiązana umową do nieodpłatnego  

dostarczenia pojemników do segregacji tym , którzy zadeklarowali segregację. 

Nastąpiła niewielka zmiana w gromadzeniu odpadów segregowanych tj. nie będą one 

składowane do trzech pojemników tylko do dwóch: jeden pojemnik to tzw. frakcja sucha: 

papier , metal, szkło. Zmieszane odpady natomiast  będziemy składować w dotychczasowych 

pojemnikach. Istnieje w związku z tym możliwość złożenia korekty do złożonej wcześniej 

deklaracji. 

Odbędzie się narada z sołtysami  w tym temacie , jeżeli zajdzie potrzeba zorganizowania 

zebrania z mieszkańcami w celu wyjaśnienia wątpliwości, proszę sołtysów o poinformowanie 

, będziemy wtedy brać udział w takich zebraniach.  

Na razie pozostają kolorowe kontenery do segregacji  na ulicach w Strykowie i na wsiach. 

Radny Bogdan Walczak pytał , czy w związku ze zmianą , korzystna dla mieszkańców 

pojawia się jakieś nowe ulotki informacyjne? 

Pani Bożena Motylińska odpowiedziała , że będą nowe ulotki nie mniej jednak te 

dotychczasowe zachowują ważność. Informacja  również będzie opublikowana na stronie 

internetowej. Firma , która będzie dostarczała kosze również będzie dostarczać ulotki.  

Pan Andrzej Janeczko sołtys wsi Ługi w imieniu mieszkańców pytał, co  mieszkańcy mają 

zrobić po 1 lipca ze śmieciami i kiedy będą one zabrane? 

Pani Bożena Motylińska odpowiedziała , że od 1 lipca będzie opracowany harmonogram 

odbioru śmieci przez firmę. Konkretnie nie można podać w tej chwili jakie to będą dni , ale 

chcemy aby były to terminy takie same jak dotychczas lub zbliżone. 

Mieszkanka Strykowa Pani Jadwiga Kubicka –Skura zadała następujące pytania: 

 dlaczego do tej pory nikt nie nauczył się segregacji odpadów i sprzedawania 

surowców wtórnych co przynosi zysk, 
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 kto podjął decyzje o sprzedaży dla TBS drogi pomiędzy blokami na ul. Targowej ? 

 dlaczego pozwolono Zarządowi bloku ,, dla niepełno sprawnych ˮ zdjąć informację o 

refundacji kosztów budowy tego bloku przez Fundusz Rehabilitacji, 

 dlaczego organizacja dni Bratoszewic kosztowała 7000 zł a dni Strykowa 80.000 zł , 

choć w tej pierwszej udział wzięło więcej osób? 

 Nadwyżka budżetowa powinna być przeznaczona na nagrody dla dzieci bo kończy się 

rok szkolny , a niektóre dzieci nie mogą wyjechać na wypoczynek ze względów 

finansowych. 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz M-G Stryków  ze względu na złożoność poruszonych 

problemów ( niektóre nie dotyczą działania gminy) zwrócił się z prośbą do Pani Jadwigi 

Kubickiej –Skura o złożenie zapytań na piśmie celem udzielenia odpowiedzi lub przesłania 

odpowiednim instytucjom. 

Radny Teodor Kołodziejczyk pytał: 

 Kto będzie odbierał odpady z kolorowych kontenerów rozstawionych na wsiach i kto 

będzie sprzątał koło tych pojemników? W Kalinowie nagminnie zdarzają się sytuacje, 

że  do kontenerów przywożone są odpady z sal weselnych. 

Pani Bożena Motylińska odpowiedziała, że jeżeli nie sprawdza się ustawienie 

dotychczasowe tych pojemników to będziemy je przestawiać w inne miejsce , bardziej           

,, kontrolowane ˮ , ale pojemniki te musza funkcjonować , ponieważ zostały zakupione z 

dotacji UE. 

Radny Włodzimierz Grochocki pytał: 

 co dalej z gospodarką komunalną , która odbierała śmieci? 

Pani Bożena Motylińska odpowiedziała, że gospodarka komunalna będzie sprzątała śmieci z 

terenów publicznych a także rozważany jest odbiór śmieci przez nią od działkowców, którzy 

nie złożą deklaracji. 

 

Ad. 12 Przyjęcie protokołu Komisji uchwał i wniosków.  

 

Przewodniczący  Komisji Uchwał i Wniosków powołanej na XXXVIII sesji RM radny 

Andrzej Pożarlik odczytał protokół  Komisji Uchwał i Wniosków i poinformował , że 

Komisja nie przyjęła żadnych wniosków i uchwał.  

Głosowanie :  

13   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

Ad. 15. Zamknięcie obrad. 

 

Po wyczerpaniu przyjętego porządku obrad XXXVIII  sesji Rady Miejskiej w 

Strykowie prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Kasica o godz. 13.10  

dokonał zamknięcia sesji. 

 

Protokółowała: 
Z. Kubiak 

E. Tomczak                                                                                    Przewodniczący  

          Rady Miejskiej w Strykowie 

                                                                                        Paweł  Kasica 

 


